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Näsby parks Tennisklubbs styrelse lämnar härmed följande berättelse över verksamheten  
under räkenskapsåret 2023-07-01 – 2024-06-30 som är klubbens 78:e verksamhetsår. 

 
Klubbens årsmöte hölls den 12 september 2023. Styrelse, revisorer och valberedning har 
därefter bestått av följande sammansättning. Inom parentes ( ) anges när den 2-åriga 
valperioden går ut för ordinarie styrelseledamöter. Övriga funktionärer är valda på ett år. 
 

Ordförande                         Joachim Haas          (2024)     Ordförande, Kommunkontakter 
Ledamöter                          Jonas Bonn         (2025)     Ekonomi    
                                             Fredrik Hägglund    (2025)     Sponsring, Projekt  

                     Mikael Angervall     (2024)      Anläggningskommittén 
                     Sofi Håkanson         (2024)      Sponsring, Tävling, Projekt 

                                             Dalibor Turina         (2024)      Tävlingskommittén 
                                             Andreas Ternström(2025)      Projekt 
                                             
                                                                                        
Suppleant nr 1                   Karin Gardes           (2024)      Sponsring, projekt         
Suppleant nr 2                   Maria Hyborn         (2024)      Klubbkommittén, energifrågor 
Anm.                      Karin Gardes lämnade som suppleant under verksamhetsåret 
  
Revisorer 

Revisor                                Caroline Ståhlberg (2024) 

 

Valberedning 
Ordförande                        Anders Björklund 
 
Ledamot                             Maria Eugenia Quiroga de Ekman 
Ledamot                             Patric Lundin                       
 

 
 
 
Styrelsen har haft 11 protokollförda sammanträden under verksamhetsåret. Därutöver har det varit 
ett flertal möten med Täby Kommun, kommittémöten kring, tävlingsverksamheten, anläggnings- 
frågor, klubbaktiviteter, med mera.  
 

Styrelsen och personalen har haft stöd i verksamheten av fem medlemskommittéer: 

 

Anläggningskommittén Mikael Angervall ordförande 

Klubbkommittén Stina Sandwall ordförande   

Tävlingskommittén Dalibor Turina ordförande 

Sponsringskommittén Sofi Håkanson ordförande 

Damkommittén Ambulerande 
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Styrelsens sammanfattning 
 
Ekonomi 
 
Sedan november 2021 har klubbens inomhusverksamhet bedrivits i den tälthall som klubben 
uppförde i egen regi efter branden i augusti 2020. I oktober 2023 stod den nya permanenta 
tennishallen klar på Viggby Ängar. Från den första oktober har således klubben kunnat 
bedriva verksamhet på 10 inomhusbanor.  Detta var välkommet då det fanns en stor 
efterfrågan på flera träningsgrupper, interna tävlingar och arrangemang samt ett behov av 
större tillgänglighet på banor.  
 
Verksamhetsplanen för 2023/24 fokuserade på en kraftig tillväxt, vilket överträffades med 
god marginal. Det som sticker ut är vuxenträningen som ökade med 180 personer, vilket 
motsvarade en intäktsökning på 75%, och banuthyrningen som tredubblades! 
Medlemsavgifterna ökade med 13%, som ett resultat av många nya medlemmar (1 448 per 
30/6) och även intäkterna från juniorträningen visade tillväxt. 
 
Mot denna bakgrund ökade intäkterna med 3 miljoner, vilket motsvarar en tillväxt på 22%. 
Rörelseresultatet blev positivt (151k), men något sämre än föregående års (208k). 
 
På grund av den relativt höga räntenivån, blev årets resultat ändå negativt -301k, vilket 
motsvarar 1,8% av de totala intäkterna. Detta är dock bättre än det budgeterade resultatet 
på -468k, som antogs av årsmötet i september 2023.   
 
Styrelsen värderar, att det egna kapitalet vid räkenskapsårets utgång på knappt 1,4m fortsatt 
är tillräckligt, liksom kassabehållningen på drygt 500k. I tillägg finns kundfordringar på 1,1m. 
 
NPTK ingick ett hyresavtal med Täby kommun om den permanenta hallen. Tennis-caféet på 
Näsa äng drivs från och med maj 2024 av en extern part. 
 

(kkr) 2023/24 2022/23 

Totala intäkter 16 534 13 508 

Nettoomsättning 15 609 12 044 

Rörelseresultat 151 208 

Finansnetto -452 -410 

Resultat -301 -202 

Eget kapital 1 392 1 693 

Kassa & bank 517 877 
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Tio banor – Tälthallen kvar under ett antal år! 
 
Under försommaren 2023 stod det klart att NPTK skulle behålla tälthallen under ett antal år samtidigt 
som den nya tennishallen skulle tas i bruk under hösten -23. 
Att förfoga över tio banor sågs som ett lyft för klubbens medlemmar då hungern efter flera 
möjligheter till utökat tennisspel varit stor under flera år. Samtidigt så var och är det också en 
ekonomisk utmaning för tennisklubben att fördubbla antalet banor. 
 
NPTK tog en rad initiativ för att klara av detta: 

• Ett avtal skrevs med Spiraskolan som från och med den 1 oktober 2023 har sina 
idrottstimmar i tälthallen. Skolan hyr tälthallen mellan kl. 10-15 måndag – torsdag. Det får 
anses som mycket positivt då föreningen på dagtid har fullt upp med att öka beläggningen i 
den nya tennishallen. Dessutom finns det möjlighet för våra medlemmar att hyra tälthallen 
på morgnarna innan man åker till jobbet. Fredagarna är också lediga för uthyrning. Det är 
den dag som det ofta är svårt att hyra timmar i den nya tennishallen på dagtid. 
 

• Efter en intensiv tränarjakt kunde vi utöka antalet spelare i vuxkurserna med cirka 180 
spelare. Mycket positivt då vi under många år har haft en diger kölista till kurserrna  
 

• Ett samarbete har inletts med Tennis Stockholm som bedriver träning på onsdagar. Tennis 
Stockholm hyr också ett antal fredagar och lördagar i tälthallen. 
 

• Ett Herrdubbeldivisionsspel kunde startas i tälthallen. Något som varit efterfrågat då vi 
tidigare endast haft ett Damdubbeldivisionsspel..  
 

• Söndagstennis startades för två olika spelnivåer i tälthallen.  
 

Det har även visat sig att möjligheten att hyra strötidstimmar varit efterlängtad bland våra 
medlemmar. Många andra tennisspelare från Stockholmsområdet har också hittat till oss. 
 

Den nya Tennishallen 

 
Den första oktober togs äntligen den nya tennishallen i bruk. Styrelsen vill passa på att tacka alla som 
bidragit till detta och till tälthallens tillkomst. Det har lagts ned ett oändligt antal timmar på många 
håll och kanter sedan branden i augusti 2020. 
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Hallen har tagits emot på ett mycket positivt sätt bland våra medlemmar. Hallen har uppfattats som 
ljus och inbjudande. Många har också kommenterat att ljudnivån är låg och att det är trevligt att man 
direkt när man kommer in i tennishallen ser tennisbanorna och caféet. 
 
Det som enligt styrelsens uppfattning saknas är lite flera sociala ytor och fler publikplatser till bana 
tre – fem. Det skulle kunna lösas om NPTK fick tillgång till övervåningen som idag sånär som på ett 
fläktrum står tom. Styrelsen kommer att fortsätta arbetet med att på sikt få tillgång till övervåningen. 
 
Det står redan nu klart att den nya hallen blivit ett lyft för klubbens medlemmar och det sociala  
klubblivet.  

 
Tennishallen invigdes officiellt den 13 januari i samband med finalerna i Klubbmästerskapen. NPTK:s 
ordförande Joachim Haas och kommunalrådet Erik Andersson höll tal och klippte tillsammans 
bandet. På plats var även kommunpolitiker och inbjudna från NPTK, samt mängder av KM-spelare.  
 

Verksamheten 
 
Det har varit ett mycket intensivt verksamhetsår då NPTK utökade verksamheten och startade en rad 
nya aktiviteter. Det var också en komplicerande faktor att vi inte hade tillgång till den nya hallen till 
inomhussäsongens start.  Att gå från fem till tio banor och utökade aktiviteter, uthyrning av banor 
innebär även en ökad administration.  
 
Mycket tid har lagts ned på få till den nya hallen och tälthallen så bra som möjligt.  
 
 
Mot ovannämnda bakgrund är det positivt att kunna konstatera att NPTK haft sportsliga framgångar i 
seriespelet och i individuella tävlingar. 
 
Liksom att intresset för att delta i klubbmästerskapen, vuxenkurserna och andra klubbaktiviteter är 
fortsatt stort. Mixen av en professionell tränarstab och ett ideellt engagemang ligger bakom detta.    
 
Styrelsen är också mycket positiv till att medlemsantalet ökat.  
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Klubbaktiviteter/ Klubbutveckling 

 
Todd Åkesson (bilden) har fungerat som motor för klubbaktiviteterna och har till sin hjälp 
haft Kenneth Bergbom, Björn Sahlin, Henrik Nordgren, Malin Isaksson, Joachim Haas, 
 klubb- och damkommittén. 
                                          
En stor del av arbetet har handlat om att genomföra, skapa och utveckla sociala aktiviteter, 
klubbtävlingar, Kroatienresorna och Drop-in aktiviteterna. 
 
Exempel på sociala aktiviteter är: 
 

• Kroatienresan på hösten 

• Klubbmästerskapen inomhus 

• KM-festen inomhus 

• Klubbmästerskapen utomhus 

• Finaldagen av Audi Danderyd Open 

• Vuxenkursaktiviteter 

• Divisionsspelet på söndagar 

• Dagtidsdivisionsspelet på onsdagar 

• Damdubbeldivisionsspelet 

• Herrdubbeldivisionsspelet 

• Kroatienresan på våren 

• En mixedkväll 

• Flera damdubbelkvällar på fredagar 

• Vårens städdag med cirka 80 medlemmar på plats 

• Höstens städdag med 50 medlemmar på plats 

• Drop-in verksamheten (Torsdagstennisen, Frukosttennisen, Lördagstennisen på Näsaäng) 

• Damtennis på Näsaäng på söndagar 

• Söndagstennis i tälthallen 

• Sommarlovslägren för barn 

• Miniligan 

• Damutbytet mot Edsvikens TK 

• Diverse tävlingsresor 
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Starkt medlemsengagemang 
 

Satsningarna på sociala aktiviteter har bidragit till att stärka det ideella ledarskapet och klubbkänslan. 
Några exempel på det är: 

• Alla som engagerat sig för att få till tälthallen och den nya hallen. 

• Alla medlemmar som ställde upp och skruvade möbler med mera när den nya hallen öppnade. 

• Alla medlemmar som ställde upp i samband med iordningställandet och upprustningen av 
 grusbanorna vid vårens underhållsarbete på Näsaäng.  

• Alla funktionärer som hjälpte till under våra tävlingar. 

• Lagledare och föräldrar som ser till att vi kan ha alla serielagen igång. 

• Allt arbete som skett i kommitté- eller projektform. 

• Alla som jobbat i det tysta med våra anläggningar och med vår verksamhet. 
 

Drop – in tennisen 

               
Vårens frukosttennis avgjordes först i den sista spelomgången. Det går inte att ta miste på Göran Schillströms 
segerglädje!                 

 Klubben har under året haft fem drop- in aktiviteter; Frukosttennisen på fredagar,  
Torsdagstennisen, Dubbeltennis på torsdagskvällar på Näsaäng, Lördagstennisen på Näsaäng och 
Damtennisen på söndagar  
 
Tanken med konceptet för drop-in verksamheten är att det ska vara möjligt att komma till klubben 
och spela tennis under trivsamma former utan att man behöver ha någon att spela med och utan att 
man behöver bestämma sig långt i förväg.  Målsättningen med aktiviteterna är att öka 
tennisspelandet, att medlemmar ska lära känna varandra och hitta nya spelkamrater samt att stärka 
klubbkänslan. 
 

Aktiviteter med föranmälan 
De tio banorna gav klubben möjlighet att starta söndagstennis med föranmälan i tälthallen. 
Aktiviteten nivåindelades så att spelare med mindre erfarenhet kunde komma på den ena timmen 
och mer avancerade spelare på den andra timmen. 
 
På Näsaäng har vi även haft Onsdagstennis runt lunchtid. En träningsaktivitet med föranmälan. 
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Kroatienresorna 
 

 
 
Under året arrangerades två Kroatienresor. I månadsskiftet september/oktober åkte 56 vuxna 
Näsbyparksspelare och tio tränare till Bol utanför Split. 
 
I april var det 83 deltagare och 14 tränare som styrde färden mot Biograd på vårresan. Den yngste 
deltagaren var 11år och den äldste 83 år. Resan bestod av A-lagsspelare, juniorer, seniorer, 
tävlingsveteraner, vuxenkursdeltagare. Resan har blivit ett oerhört uppskattat inslag i klubblivet.            
Två pass tennis, rörlighetsträning och social samvaro stod på programmet. Kroatiengeneralen Björn 
Sahlin med hjälp av Todd Åkesson planerade och genomförde resan på bästa tänkbara vis. Under 
veckan såg de tillsammans med tränarna till att göra resan extremt uppskattad bland deltagarna.  
Tennisgymnasiets deltagare hade varsitt pass som tränare. 
 
                                                                                                                                                                  
 
Den interna tävlingsverksamheten 
 
NPTK:s interna tävlingsprogram såg ut enligt följande under verksamhetsåret:  

• Klubbmästerskapen inomhus för juniorer och seniorer 

• Klubbmästerskapen utomhus för juniorer och seniorer 

• Divisionsspelet på söndagar 

• Dagtidsdivisionsspelet 

• Damdubbeldivisionsspelet 

• Herrdubbeldivisionsspelet                       
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TI Klubbmästerskapen utomhus deltog 214 (f.å221) medlemmar som gjorde 365 starter (f.å346).  
I Klubbmästerskapen inomhus deltog 288 (f.å.224) medlemmar som gjorde 454 (f.å309) starter.            
Det innebär att över 20 % av klubbens medlemmar deltog i KM! 
Klubbmästerskapen har blivit ett mycket viktigt socialt evenemang som samlar spelare i alla åldrar 
och nivåer. Klasser som Mixeddubbel A o B, Generationsdubbel A o B, Damsingel A, B och C, 
Herrsingel A,B,C och D har fått till följd att alla kan vara med och tävla. KM samlade alltifrån elitspelare, 
juniorer, elitveteraner, vuxenkursdeltagare och motionärer. 39 damdubbelpar och 44  mixedpar kan 
nämnas som några exempel.  Två nya klasser infördes för de yngsta; Röd/orange. och Grönprickboll. 

 

 
Bilder från klubbmästerskapen. Överst tT.v. Finalisterna i Herrsingel A utomhus; Axel Bergh och Didrik Stenmo.Axel Bergh 
vann också Årets Bragd då han gick obesegrad i åtta matcher i singel och dubbel. Överst t.h Jacob Bergren och Walther 
Stenqvist visar prov på sportmanship. I mitten har vi Louise Ternström och Astrid Bergh som besegrade Viveka Gardes 
Koutny och  Astrid Sandwall Törnqvist i finalen i Damdubbel A. T.h. Vinnarna i Herrdubbel C Claes Nordqvist och Carl-Johan 
Stackell och  finalisterna Ulrich Adamheit och Gustav Liedgren.   

 
Finalen i H 45 spelades inför fullsatta läktare. Björn Sahlin räddade tre matchbollar mot Marcus Fogel. 
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Den externa Tävlingsverksamheten 

I samband med finalerna av Audi Danderyd Open uppmärksammades tävlingskommittén för sitt arbete under vårens alla 
tävlingar. Fr.v Marcus Fogel, Patrik Nylander och tävlingsgeneralen Dalibor Turina. Madeleine Koch saknas på bilden.                                                                
Tävlingskommittén med Dalibor Turina som motor har på ett mycket förtjänstfullt sätt tillsammans 
med ideella ledare och personalen lagt ned ett enormt arbete för att klara av alla tävlingar och 
seriearrangemang. Styrelsen vill rikta stort tack till alla som på ett föredömligt sätt har hjälpt till som 
tävlingsledare, matchledare, domare, grillare med mera. 
 
Tävlingsprogrammet är brett och ger både juniorer, seniorer och veteraner möjlighet att tävla på 
hemmaplan. Tävlingarna ger samtidigt våra egna utbildade domare och tävlingsledare värdefull praktik 
i sina funktionärsroller. Tävlingarna ger också ett icke oväsentligt ekonomiskt överskott.  
 
 
Klubbens externa tävlingsprogram omfattade under verksamhetsåret sex sanktionerade 
tävlingar: Stockholm Ladies, NPTK Open inomhus, Audi Danderyd Junior Trophy, Audi Danderyd Mini 
Junior Trophy, Sommartourstävlingen Audi Danderyd Open och NPTK Veteran Cup sponsored by Näsby 
Slott. Konstateras kan att både Audi Junior Trophy och NPTH Veteran Cup sponsored by Audi ökade 
markant i deltagarantal.  
 
Klubben har även under året arrangerat ett sammandrag för division 1 damer och ett sammandrag 
för division 1 herrar. Samt för en enkelmatch division 1 damer. 
 

Stockholm Ladies tillbaka! 
På grund av branden 2020 så hade vi inte kunnat arrangera Stockholm Ladies under fyra år. Tack vare 
stora insatser av Mikael Angervall, Per-Erik Frejd, Stina Sandwall, andra medlemmar och personalen så 
kunde vi en månad efter hallens öppnande arrangera den 21:a upplagan av Stockholm Ladies i den nya 
hallen. Många från Tennis-Sverige som var på plats tyckte unisont att det var en mycket trevlig hall.  
Under veckan var det full fart från morgon till kväll och många medlemmar tog chansen att titta på 
internationell tennis. 
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T.v. Litauiskan Andre Lukosiute som besegrade ukrainskan Daria Lopeatetska i finalen. T.h. har vi vinnarna i dubbel- 
klassen, Fed Cup spelarna Caijsa Henneman och Lisa Zaar.                                    
 
 

 Audi Danderyd Open – Sommartouren juni 2024 

 
I början av juni arrangerades sommartourstävlingen Audi Danderyd Open för sextonde gången. 
Många medlemmar tog chansen att titta på svensk elittennis. 
Tävlingen är även ett tillfälle för våra spelare att tampas med den svenska eliten. 
 
 

 
Damfinalen blev en match helt  i publikens smak. Till slut stod Klara Milicevic KLTK som segrare mot Jacqueline Nylander 
Altelius. Lidingö i finalen med 2-6 6-2 6-3.  
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Rafael Ymer SALK imponerade med ett variationsrikt spel. I finalen fick Filip Söderqvist Uppsala TK sträcka vapen. 
 
 

 
Under finaldagen av Audi Danderyd Open anordnades en buffé för klubbens ideella ledare och samarbetspartners. Caféet 
hade laddat med hamburgare och delikata bakverk för övriga besökare.  Inbjudna var bland annat alla som hjälpt till 
0med vårens tävlingsarrangemang, lokalpolitiker, sponsorer samt gäster från Stockholms Tennisförbund och Svenska 
Tennisförbundet. Över 100 åskådare var på plats. 
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Övriga sanktionerade tävlingar 
 
Under sportlovet spelades Nptk Open - för 44:e gången i hallen. Tävlingen samlade i år 167 deltagare 
(f.å.138). Max Nylander gick till final och Viggo fogel till semifinal i PS 16.  
  
Utomhustävlingen Audi NPTK Junior Trophy arrangerades för 30:e året på Näsaängsbanorna.  10- och 
12-årsklasserna gick under namnet Audi Danderyd Mini Junior Trophy.  PS och FS 14 A ingick som en 
deltävling i Tennisförbundets JSM-Race. Tävlingarna har etablerat sig som en av de absolut största 
juniortävlingarna i Stockholm. 647 st. (f.å.541) deltog i årets tävlingar. De äldsta klasserna ingår 
som en deltävling i Stockholm Junior Tour. Kajsa Pettersson gick till final i FS 16.  
 
För 26:e gången genomfördes veterantävlingen NPTK Veteran Cup sponsored by Näsby Slott på 
Näsaäng. Tävlingen omfattade i år 13 singelklasser och samlade mycket starka startfält i åldrarna 35 
till dryga 80 år.  216 (f.å.163) veteraner deltog i tävlingen.  

                                                         
Tävlingsledarna Maria Seger, Harald Fries och Sofi Håkansson hade bråda dagar i samband med veterantävlingen. Under 

tävlingen hjälpte också ett stort antal veteraner till som matchledare. 

 

 

 
Det gick mycket bra för klubbens spelare. Linus Strömberg (H 50) t.h. och Börje Skånberg (H80) t.v. 

vann sina klasser!  Johan Orest (H 55) och Anders Svensson (H 75) gick till final. 
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Ett stort tack också till vår tävlingssponsor Audi Danderyd som gett oss möjlighet att                          
utveckla våra tävlingar och kringarrangemang. På bilden ser vi våra duktiga bollkallar tillsammans 
med Litauiskan Andre Lukosiute som vann årets Stockholm Ladies. 
 
 
Vuxenkursverksamheten 
Den nya tennishallen öppnades den första oktober. Föreningen förfogade då över tio banor.  
Det innebar – efter att tränare rekryterats – att den långa kölistan kunde betas av.  Ett antal 
nybörjargrupper kunde startas. Då en väldigt stor del av deltagarna fortsätter från år till år har det 
tidigare  varit svårt att ta hand om nybörjare,Under året har över 400 spelare deltagit i vuxenkurserna. 
NPTK arrangerade vuxenkurser sju dagar i veckan.   
 
 
Vuxenkurserna är en mycket viktig del i klubbens verksamhet. Dels för att det ligger i klubbens intresse 
att utbilda nya tennisspelare, dels som stimulans till att få fler motionärer att ta del av klubbens övriga 
aktiviteter. Det är många spelare som efter en tids träning tar del av klubbens övriga utbud; 
 deltagande i KM, divisionsspel, Kroatienresorna, drop-in aktiviteter. 
 
Spelarna omfattar allt från rena nybörjare till erfarna spelare som vill förbättra sin spelstyrka. 
Många av deltagarna i vuxenkurserna följde med på Kroatienresorna, deltog i divisionsspelen, drop-in 
aktiviteterna och i de interna klubbtävlingarna.  
 
Todd Åkesson har med kreativitet och engagemang sett till att hjulen snurrat. Till sin hjälp har Todd 
haft ett stort antal klubbtränare. 
 

 
Sju vuxenkursläger arrangerades under året där man tränade fyra dagar i följd i en och en halv timme. 
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Klubbkommittén 
Klubbkommittén har bestått av Stina Sandwall, Tobias Nordqvist, Maria Hyborn, Sophie Nylander, 
Fredrik Mickelsson och Gunilla Mattsson.  
 
Kommittén har haft ett intensivt år då man tillsammans med Anläggningskommittén lagt ned ett 
oändligt antal timmar på att få nya tennishallen både gästvänlig och funktionell. 

                     
Efter att den sista matchbollen slagits in i inomhus-KM arrangerade Klubbkommittén med hjälp av 
Björn Sahlin och andra medlemmar en KM-Fest. En scen byggdes upp, ”golv” tejpades och bord 
dukades. Parkcaféet serverade delikatesserna. Under kvällen delades det ut diverse specialpriser 
innan karaoken tog över. Cirka 150 medlemmar deltog på festligheterna! 
 

Man hjälpte även till med uppstarten av caféet på Näsaäng. 
 
 

Damkommittén 
Damkommittén arrangerade flera mycket uppskattade damdubbelkvällar under året. I augusti bjöds 
medlemmarna in till en damdubbeltävling på Näsaäng. Man deltog med ett damlag i Tennisligans 
lokaldivision. I februari arrangerades en utbytesmatch mot Edsvikens TK.  Man ansvarade även för 
Damtennisen på Näsaäng. 
 
Kommittén hjälpte också till under KM- festen inomhus och under Audi Danderyd Opens finaldag. 
 
Kommitténs ledamöter var Gillian Hagström, Maria de Eugenia Quiroga de Ekman, Nina Midbrink, 
Anastasia Lodhe, Denitsa Johansson, Lena Fröberg och Yulia Simross. 
                      

Sponsringskommittén 
Kommittén bestod under året av Sofi Håkanson, Karin Gardes, Maria Eugenia Quiroga de Ekman och                     
Fredrik Hägglund. 
 
Kommittén har tillsammans med Björn Sahlin och Kenneth Bergbom tagit fram olika paket. En del av 
paketen vänder sig till företag och privatpersoner som vill kombinera synlighet med tennisaktiviteter. 
Andra paket är inriktade mot enbart marknadsföring. Arbetet med att intressera medlemmar och 
företag fortsatte under verksamhetsåret. 
 
Styrelsen vill rikta ett stort tack till våra sponsorer Audi Danderyd, ICA Stop, SRS, Täby Färg, 
Folkhemmet, Tandläkargruppen Täby Centrum, Topformula, Personlig Gåva, Gant Time, 
Prishuset, Näsby Slott och Team Schillström. 
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Ungdoms- och elitverksamheten 
Samtidigt som klubben skördat framgångar på högsta nationella nivå har NPTK också mängder med 
vinster i mindre regionala tävlingar. 
 
NPTK har haft ledare ute på de största svenska juniortävlingarna och ett antal ITF-tävlingar. 

                                                                             
Elina Kamyabsharifi och Astrid Sandwall Törnqvist tog juniorvärldsrankingpoäng under året.                                  

                                                                                                                                    
Seriespelet  
Klubbens A-lag på damsidan deltog för 21:a året i följd inom ramen för svensk elittennis (lagen ska då 
ligga i elitserien eller division 1). Damlaget svarade för en mycket bra prestation och vann sex av sju 
matcher. Det innebar att laget slutade på andra plats i division 1 norra. Collegespelarna Johanna 
Ström, Andjela Lopicic, Saga Koch kunde spela några matcher. Övriga spelare på college hade inte 
möjlighet att delta.  

 
Fr.v. Björn Sahlin, Johanna Ström, Wilma Bergqvist, Louise Ternström, Andjela Lopicic, Astrid Sandwall Törnqvist och 
Stefan Åslin. På bilden saknas   Lisa Snällman och Saga Koch. Collegespelarna Johanna Ström, Andjela Lopicic och Saga 
Koch kunde delta i några matcher.  
 

Utomhus kom laget på andra plats i Division 1 MellanSverige. 
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A-laget på herrsidan deltog för 22:a året i följd inom ramen för svensk elittennis. Laget kom på andra 
plats i division 1 inomhus. En mycket bra prestation! 

                                        
Herrlaget och coacher; Fr.v. Hampus Stenmo, Jonathan Ivarsson, Hampus Hägglund, Kenneth Bergbom, Christoffer 
Solberg, Vito Tonejc, Gustaf Ström och headcoach Andrej Tonejc. Collegespelarna Hampus Hägglund och Gustaf Ström 
kunde delta i några matcher. 
     
                   

Utomhus kom herrlaget på tredje plats i division 1. Andrej Tonejc var coach. 
 
F-15 laget kom på fjärde plats i division 1. Stefan Åslin och Björn Sahlin var kaptener. 
 
P-15 laget kom på femte plats i division 2. Andrej Tonejc var kapten. 

 
Årets juniorstipendium

                                        
Klubbens juniorstipendium för tennisåret 2023–2024 tilldelas Axel Bergh 

Axel är ett stort föredöme på och utanför tennisbanan. Steg för steg har han utvecklat sin tennis och 
fysik. Något som också märkts på tävlingsarenan. Axel är en mycket allsidig spelare med ett brett 
register. Under året fick Axel också betalt för sin utveckling på ITF-nivå (Juniorvärldsrankingtävlingar) 
då han gick till en semifinal och tre kvartsfinaler i singel samt till tre finaler i dubbel. Axel är en mycket 
omtyckt klubbkompis som kan träna med vem som helst.  
Tack vare en donation från en man (han vill vara anonym) som växte upp som junior i NPTK under 
början och mitten av 2000-talet och fortsatte sina studier på college så belönas också Axel med 
10.000:-. 

A-laget på herrsidan deltog för 19:e året i följd inom ramen för Svensk Elittennis. Laget svarade för en 
riktig kämpainsats och slutade efter stor dramatik på femte plats i division 1 vilket innebar förnyat 
division 1 spel nästa säsong. I laget spelade: Christoffer Solberg, Vito Tonejc, Gustaf Ström, Jonas 
Bergbom, Simon Stenlund, Jonas Lindbäck, Filip Engström, Magnus Öhrvall och Anton Waern. Stefan 
Åslin var huvudansvarig och hade till sin hjälp Andrej Tonejc, Kenneth Bergbom och Bardia Salehi. 
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Träningsverksamheten 

 
Tennisskolan har bedrivits under Henrik Nordgrens ledning av Björn Sahlin, Pontus Snällman, Victor 
Bonn samt ett 10-tal hjälptränare, oftast äldre juniorer.  
 
Rekryteringsarbetet fortsatte. Wilmer Isaksson och Didrik Stenmo besökte ett antal skolor där de hade 
minitennisnät, racketar och bollar med sig och lät barnen prova på. 
Under höstlovet arrangerades ett öppet hus under fyra dagar. 
 
Under året fortsatte införandet av den vita bollen där man lär sig spela tennis längs marken. 
 
Henrik Nordgren arbetade under året fram ett tränarkompendium som gicks igenom med tränarna 
under en halvdag. 
 
Tennisskoleläger i syfte att ytterligare öka intresset arrangerades under jul- och påsklovet.  
 
Sju sommarläger arrangerades och var i vanlig ordning mycket populära. 
Miniligan – ett lekfullt sätt att spela match – genomfördes på lördagskvällarna.  
 
Glädjande var också att antalet yngre spelare från NPTK i Audi Danderyd Mini Junior Trophy ökade.  
 
I Klubbmästerskapen infördes två nya klasser för att stimulera tävlingsintresset; Röd/Orange och 
Grönprick. Alla spelarna fick medalj. Klasserna kommer att permanentas. 
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 En tävlingsresa för tennisskolan till Gävle arrangerades i december. Tretton spelare deltog. Målet med resan bortsett 
från att inspirera till att tävla var att lära sig mer kring förberedelser och att klara sig på egen hand. Arvid Andersson och 
Henrik Nordgren var ledare..   
 

 
Den mer tävlingsinriktade träningen har genomförts under Kenneth Bergboms ledning av Björn Sahlin,  
Stefan Åslin, Andrej Tonejc och Todd Åkesson 
 
Under året fortsatte satsningen på den fysiska träningen för tävlingsgruppen. En mindre grupp hade 
träning på Sats och i klubbens nya gym. Resten av tävlingsgruppen hade fysträning i hallen. Bardia 
Salehi skötte den dagliga fysiska träningen med Kalle Engström som programmerare och mentor i 
bakgrunden. 
 

Utbildning 

Satsningen på klubbens ambassadörer, tränarna, fortsatte under året. Flera tränare deltog i Region 
Stockholms tränarutbildning. NPTK var även representerade på Region Stockholms tränarträffar.  
 
Under året startade Tennisförbundet ett projekt som går under namnet ”More Tennis”. Det är ett 
nytt upplägg där man till en början lär sig att spela längs marken. NPTK deltar i projektet.  
 
Ett antal interna utbildningsträffar för tränarna genomfördes. Henrik Nordgren, Björn Sahlin och 
Todd Åkesson höll i träffarna.  
 

 
Tennisgymnasiet 
 
Tennisgymnasieverksamheten bedrivs tillsammans med Tibble Gymnasium. Region Stockholm 
och Svenska Tennisförbundet är uppdragsgivare.  
 
Tennisgymnasieverksamheten innebär att eleverna får ökade träningsmöjligheter samt poäng i sin 
specialidrott. NPTK är mycket positiva till samarbetet med Tibble Gymnasium. Det innebär att 
eleverna har flera linjer att välja på samt att vi får möjlighet att samarbeta med flera idrotter.  
Under året har eleverna tränat vid tre tillfällen i veckan på skoltid.  Gästspelare har också 
deltagit regelbundet i träningen.  Stefan Åslin är ansvarig för kontakterna med skolan och har 
tillsammans med Andrej Tonejc, Björn Sahlin och Todd Åkesson stått för träningen på banan. 
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Samarbetet med Futuraskolan, Bergtorp 
Samarbetet med Futuraskolan fortsatte under året och innebär att de elever som blir antagna får 
träna 1-2 gånger i veckan på skoltid. Henrik Nordgren, Andrej Tonejc, Wilmer Isaksson och Björn 
Sahlin ansvarade för träningen under året. 
 

College 
Den mer tävlingsinriktade träningen har även inneburit att flera av klubbens spelare fått möjlighet till 
collegespel i USA.  Det är ett mycket bra betyg till klubbens verksamhet och ett mål för flera av spelarna 
som är med i tävlingsgruppen. 
Under året var Gustaf Ström, Vincent Turina, Jonathan Ivarsson, Erica Hellbe, Tilde Höweler Lundin, 
Vito Tonejc, Filip Forsberg, Johanna Ström, Gustav Hasslegren och Hampus Hägglund NPTK-spelare 
som studerade och spelade tennis på college.  

Under året fick tre NPTK-spelare mycket fina utmärkelser för sina insatser på college. Tilde Höweler Lundin – Barton 
College - utnämndes till ”Conference Carolinas WomensTennis player of the year.” Johan Ström – Marshall College - All-
Sun Belt conference First Team Singels 2023-24. Gustaf Ström – Arizona University – ”Pac- 12 Scholar Athlete of the Year” 
och ”The Pac-12 Tom Hansen Medal för the greatest combination of performance and achievement in scholarship and 
leadership.” 

Seniorverksamheten 
Våra tävlingsspelande veteranspelare omfattar totalt ett drygt 30-tal tävlingsinriktade spelare som 
tränar regelbundet och deltar med framgång i både seriespel och i individuella tävlingar. Mycket 
glädjande är att antalet tävlande damveteraner ökat markant under senare år. Flera av spelarna på 
dam- och herrsidan tillhör den absoluta Sverigeeliten.  

                            
36 Näsbyparkare deltog i VSM inomhus Göran Johansson och Jan Dahlqvist gick till final i HD 80 i VSM. Änn bättre gick 

 det för Patrik Andreasson KLTK (medlem i NPTK) och Linda Andreasson. 
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Seriespelet 
Under året har NPTK deltagit med många lag i seriespelet. Flera lag har också varit framgångsrika. 
 
H- 80. Under året startades en H-80 cup. Intresserade lag spelade ett slutspel i cupform. Det kunde 
inte ha slutat på ett bättre sätt för NPTK! Laget besegrade SALK i semifinalen och Enebyberg i finalen. 
Lag-SM guld till NPTK! I laget spelade Börje Skånberg och Göran Johansson. 
 
D-55 kom på andra plats i division 1 inomhus. Utomhus slutade laget på tredje plats i division 1. Maria 
Seger var lagledare.    
            
D-45 laget kom på fjärde plats i 1 inomhus. Utomhus slutade laget på tredje plats. 
Linda Andreasson var lagledare. 
 

 
 
H-45 (delar av laget på bilden) vann samtliga åtta matcher i division 2 inomhus och tog därmed steget 
upp till division 1.  Utomhus vann laget division 1 Mellan-Sverige grupp A. Laget förlorade sedan mot 
Avesta TK i en avgörande play-off match om en plats i Lag-SM slutspelet. Marcus Fogel var lagledare.  
 
H-55 laget åkte ur division 1 inomhus. Utomhus vann laget division 2 avancerade därmed upp 
 till division 1. I Fredrik Ahlqvist var lagledare. 
 
H-65 laget kom på femte plats i division 1 inomhus vilket innebär att laget får ta nya tag i division 2. 
Utomhus slutade laget på andra plats i division 2 Lars Nordström var lagledare. 
 
H-70 laget slutade på andra plats i division 2 inomhus. Utomhus vann laget division 1 Mellan-Sverige 
och var därmed kvalificerade till Lag-SM slutspelet som ett av fyra lag. I slutspelet blev ATL Lund och 
Sära LTK för svåra. Anders Björklund var lagledare.  
 
H-75 laget kom på tredje plats i division 1 inom- och utomhus. Det innebär att laget riskerar att åka ur 
till division 2. Börje Skånberg  var lagledare. 
 
 
De äldre veteranerna 
De äldre veteranerna spelar på måndagar och torsdagar. Bengt Löfmark, Bob Stetina, Lars Lekberg och 
Melcher Falkenberg har på ett sedvanligt föredömligt vis hållit i aktiviteterna. 
 
De äldre veteranerna deltar även i Upplandstouren där det spelas matcher mot andra klubbar. 
Anders Björklund är lagledare för laget. 
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Anläggningskommittén 
Mikael Angervall har lett arbetet i anläggningskommittén. Per-Erik Frejd, Lars Hagrot, Patric Lundin, 
Björn Hällsten, Jens Nielsen, Anders Bornefalk, Ulrik Lundin, Mårten Stockhaus, Johan Schalin och 
Andreas Ternström har bidragit i arbetet. 
 
Under året har Kommittén helt naturligt haft fokus på och lagt ned väldigt mycket tid på att få den nya 
tennishallen gästvänlig och funktionell.  Konstateras kan att bägge anläggningarna använts flitigt och 
haft en beläggning som överträffat styrelsens förväntningar. 

 
Tälthallen 

 
Ett mycket kraftigt regn fick till följd att delar av banorna stod under vatten.  
  
Vinterns kraftiga snöfall innebar att luftvärmepumparna på utsidan blev igensnöade och inte klarade 
av att gå med full kapacitet. Många timmars snöskottning lades ned av anläggningskommittén samt 
några frivilliga medlemmar för att hålla luftvärmepumparna rena och entrén framkomlig. 
  
Per-Erik Frejd har byggt in luftvärmepumparna bättre. 
 
Banorna tvättades under sommaren. 
  

Den permanenta tennishallen 
Den första oktober slogs dörrarna upp till den nya tennishallen. Naturligtvis en fantastisk känsla för 
klubbens medlemmar och för alla som arbetat intensivt med att få den till stånd. Ett arbete som var 
påbörjat långt innan branden i augusti 2020. 
 
Mycket arbete återstod för kommittén när hallen öppnats. En försvårande faktor var att klubben inte 
hade tillträde innan öppnandet ens för möblering.  Möbler skulle skruvas, skynken bakom banorna 
komma upp, domarstolar, bänkar på banorna, hyllor i förråd monteras, caféet, kanslilokaler, 
omklädningsrum, gym och konferensrum inredas.

En del av de medlemmar som var på plats och skruvade möbler när vi fick tillträde till hallen. 
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Under året installerades samma system som i tälthallen där belysningen kopplas till bokade banor via 
MATCHi. Efter diverse barnsjukdomar lyckades Maria Hyborn och Per-Erik Frejd få systemet att 
fungera, vilket sparar energi och minskar kostnader för föreningen. 
 

 
Näsaäng 

 
Den 29 april kunde banorna öppnas för spel. Det möjliggjordes tack vare att medlemmarna slöt 
upp på städdagen och att tävlingsveteraner, juniorföräldrar och personal jobbade med banorna. 
 

 
Bägge städdagarna var mycket välbesökta. Cirka 50 medlemmar kom på hösten och 80 på vårstädningen. 
 

Under sommaren har det klippts gräs och rensats ogräs med mera. Dock inte i den omfattning som 
krävs om anläggningen ska vara i toppskick. Styrelsen kommer att titta på en bättre lösning inför 
kommande utomhussäsong. 

                                  
Bra banor, härlig miljö och ett café där man kan få mellanmål och kanske en glass efter träningen. 
Bättre sommarlov  än så kan man inte ha på härliga Näsaäng! 
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Anläggningen har i vanlig ordning använts flitigt under utomhussäsongen. Tävlingar, tennisskolor, 
vuxenkurser, junior- och veteranträning, onsdags- och torsdagstennis, lördagstennisen och 
damtennisen är exempel på sommarverksamheten. Sju lägerveckor för tennisskolan arrangerades 
under sommarlovet. Tävlingsjuniorerna har också använt gruset för den inledande fys- och 
tennisträningen vid utomhussäsongens start och höstterminens början.   

Näsbyparks Tennisklubb får numera anses vara den mest aktiva klubben i Stockholm under 

utomhussäsongen. Todd Åkesson ansvarade under sommaren för aktiviteterna på Näsaäng.   

Caféverksamheten

                                                                    
Ett avtal skrevs under hösten med Maryams Parkcafe. Det innebar att de från och med 
Klubbmästerskapen inomhus tog över driften av cáféet i den nya tennishallen och på Näsaäng. Maryam 
ställde även upp med kort varsel och såg till att cafét fungerade på bästa möjliga vis under Stockholm 
Ladies vecka 44. Caféet höjer upplevelsen av klubbens interna och externa tävlingsarrangemang.  
Styrelsen är mycket glad över att kunna erbjuda medlemmarna möjligheten att fika eller äta något 
matnyttigt i princip året om. 

 

 
Information 
Klubbtidningen Tromben kom under året ut med tre nummer för 24: e året i följd. Tidningen 
moderniserades 2020 och har blivit mycket väl mottagen.  Tidningen håller medlemmarna informerade 
om vad som händer i klubben och är bra för klubbkänslan. Tidningen ger också klubbens sponsorer 
möjlighet att marknadsföra sig, något som de uppskattat. Todd Åkesson ansvarar för och skriver det 
mesta i tidningen. 
En informationsbroschyr för alla aktiviteter på Näsaäng togs fram. 
 
Hemsidan och Instagram har uppdaterats kontinuerligt och skildrat en stor del av klubbens aktiviteter.  
 
Styrelsens uppfattning är att vi står oss mycket starkt gentemot andra tennisföreningar gällande  
information och skildrande av klubbens stora verksamhet. 
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Frivilliga arbetsinsatser                                                              
Det ideella engagemanget har varit fortsatt högt. Ungdomar, föräldrar, seniorer, vuxenkursare och 
veteraner har ställt upp och hjälpt till vid Städdagar, med våra anläggningar, vid diverse sociala 
arrangemang och vid våra tävlingar. Dessa insatser från föräldrars och medlemmars sida är ett 
mycket värdefullt stöd i klubbens verksamhet och bidrar till att stärka klubbandan. Utan ett starkt 
ideellt engagemang finns det ingen möjlighet att ha den höga kvalité som vi har på verksamheten 
idag. 

    

Stina Sandwall och Per-Erik Frejd fick ta emot utmärkelsen ”Årets Eldsjäl” för sitt hängivna ideella arbete under 
verksamhetsåret. 

 
Medlemmar 

Antalet medlemmar i klubben per 2024-06-30 var 1448 (f å 1244). Av dessa var 582 (f å 571) juniorer 

och 866 (f å 673) seniorer. Styrelsen ser det som mycket positivt att antalet medlemmar ökat under de 

två senaste åren. Medlemsökningen beror på att vi med tillgången till tio banor kunde starta en rad 

nya aktiviteter, utöka antalet deltagare i vuxenkurserna, hyra ut fler strötider. Dessutom har NPTK tack 

vare bidrag kunnat genomföra en rad rekryteringsaktiviteter.   
 

Medlemskapet är obligatoriskt för alla som deltar i klubbens juniorträning, vuxenkurser, gruppspel, 

klubbmästerskap, spelkort, drop-in aktiviteter. 
 
Hedersmedlemmar utsedda av klubbens årsmöten är Michael Fabricius, Ann Norlin, Per-Arne Sandulf 
och Anders Svensson. 
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Resultat i större sammanhang  

                              

 

        
Louise Ternström fick under något som kan kallas för ett internationellt genombrott genom att vinna två ITF-tävlingar. 

På bilden syns hon tillsammans med coach Björn Sahlin efter turneringsvinsten i Vierumäki. Louise vann även en tävling i 

Portugal samt gick till final i Båstads ITF. Maria Seger fortsatte sitt segertåg genom att vinna VSM-guld i både singel och 

dubbel. Vito Tonejc t.v. nådde under året sin högsta singelranking 776 i världen. Han gick till kvartsfinal i 25.000 

dollarstävling Edwardsville, USA. Vito är även en nyckelspelare i klubbens A-lag. Gustaf Ström - spelar för Arizona 

University som tillhör topp 10 i division1 - vann den avgörande matchen som tog laget till NCAA Champiobship sweet 16. 

Han blev också den första i skolans historia att vinna 145 matcher under hans fyra år på college. 

                                                                                                                                                              
Loiuse hade inte bara ett bra år rent resultatmässigt. På Tennis Stockholms årsmöte fick hon ta emot utmärkelsen ”Årets 

föredöme på juniorsidan.” 
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Medlemsundersökningen 
 
En medlemsundersökning genomfördes under våren -24. Föreningen fick totalt sett ett mycket bra 
betyg för sin verksamhet. Styrelsen har också tagit med sig en del saker i verksamhetsplanen. 
 

Medlemsförmåner 
 
- Möjlighet att delta i klubbens olika aktiviteter 
- Rabatt på banavgifter 
- Möjlighet att köpa spelkort   
- Tillgång till KM och andra klubbaktiviteter 
- Tillgång till klubbens träning och gruppspel  
- Tillgång till Tennis Stockholms arrangemang 
- Rabatt på inköp i klubbshopen     
- Rätt att delta i Svenska Tennisförbundets sanktionerade tävlingar. 
- Klubbtidningen Tromben som kommer ut tre gånger per år.   
- Möjlighet att skaffa tävlingslicens 
- Möjlighet att köpa sommarkort som innebär spel på klubbens utomhusbanor till rabatterat pris. 
- Kontinuerlig information om klubbens aktiviteter via medlemsmail.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
 
 
 
Personal 
Klubbchef    Kenneth Bergbom  

Chef tennisskolan och tränare Henrik Nordgren 

Tränare, heltid  Stefan Åslin, Todd Åkesson, Björn Sahlin och  

Andrej Tonejc 

Tränare, deltid Wilmer Isaksson, Pontus Snällman, Didrik Stenmo och 

Victor Bonn       

Kanslichef                            Malin Isaksson  

Allt i Allo deltid  Andreas Leijel 

Dessutom har ett 20-tal timanställda tränare varit engagerade i träningsverksamheten både för barn 

och vuxna.  
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Styrelsen tackar personal, extra tränare, funktionärer, sponsorer, föräldrar 
och medlemmar som genom sina personliga insatser och uppoffringar har 
gjort det möjligt att genomföra årets verksamhet samtidigt som det jobbats 
intensivt med våra anläggningar. 
 
 
Täby 
2024-09-11 
 
 
 
 
 
Joachim Haas 
 
Ordförande 
 
 
 
 
 
Jonas Bonn    Mikael Angervall 
 
 
 
 
 
Dalibor Turina   Sofi Håkansson 
   
 
 
 
 
Andreas Ternström   Fredrik Hägglund 


